

ڦوغ آيڪون  
VOGUE ICON

W O I



ڦوغ آيڪون  
VOGUE ICON

W N I

VNI

RE  
TYLES

ذروة  
العناية  
والجمال  
للرجال

ڦوغ آيكون  
VOGUE ICON

ELITE  
MEN CARE  
& HAIR S'

Who Are We

# من نحن

Vouge Icon is a Saudi company that was established in 2013 as a company that is specialized in self-care, providing the highest levels of attention to details when it comes to Hair, Skin and Body care. Vogue Icon takes it upon itself to keep pace with latest trends in the Self-Care industry to exceed its clients' expectations, and focus on achieving its goals to assure its position and identity.

تم تأسيس الشركة السعودية فوغ آيكون في عام ٢٠١٣، وهي شركة متخصصة في كل ما يتعلق بالعناية الشخصية، وتقديم أعلى درجات الاهتمام بأدق تفاصيل العناية بالشعر والبشرة والجسم، وتأخذ على عاتقها مواكبة تطورات الموضة في مجال العناية لتلبية توقعات عملائها وتحقيق أهدافها وترسيخ مكانتها وهويتها

ڦوڻ آيڪون  
VOGUE ICON

W I

VNI  
VOUGE ICON

VOUGE ICON BEAUTY CENTER L.L.C

Our Story

حكايتنا

FOR  
PERSISTENCE  
PERFECTION



# فوغ آيكون VOGUE ICON

Vogue Icon's journey was always on a path of success, as achieving ambitious goals and a distinguished position comes as a result of persistence and hard work.

Our story started with individual talents that found the supportive environment for it to succeed. Afterwards, the company grew rapidly and refused anything but perfection and spread its wings to compete with international Self-Care houses.

These ambitions combined key player in the self-care sector like (Takara Belmont, Ceriotti, Gentlemen's Tonic, Statement, Keun, Nashi Argan, Kevin Murphy, L'Oreal, Wella, Toppik, Schwarzkopf, Skeyndor) to work with Vogue Icon, creating the platform our family to perform best quality service and turn our dreams and ambitions into a reality. Persistence, commitment, and performance allows our team to perform on the highest standards and exceed clients' expectations.

لم يكن نجاح شركة فوغ آيكون بمحض الصدفة فتحقيق الانجازات الكبيرة والمكانة المميزة هي حصيلة المثابرة والاجتهاد الحقيقي والمتواصل.

بدأت الشركة بمواهب فردية هُئى لها البيئة المناسبة والمناخ الاستثنائي لتحقيق النجاح، وعلى مدار السنين نمت الشركة وتوسعت آفاقها وأحلامها وتوجهاتها، فأصبحت أهداف الشركة تتخطى الحدود المحلية لوضع بصمتها كعضو ينافس بيوتات الموضة العالمية في مجال العناية.

ولم تمر أهداف الشركة الطموحة مرور الكرام، حيث هُئى الشركة بيئة جذابة تتظافر فيها كبرى الشركات العالمية في العناية (مثل تكارا بيلمونت وشيروتو وجنتل مان تونيك وستايتمنت وكيون وناشي أرغان وكيفين مورفي ولوريال وويلا وتوبيك وشوارزكوف وسكيندور) مجتمعة تحت سقف واحد لتؤدي عائلتنا هذه مهمتها الجميلة على أكمل وجه، ولتصنع من الحلم واقع جميل ملموس يُمكنه روح المبادرة في فريق عمل متكامل شعاره التطور المستمر والعمل الجاد، متخطين بذلك جميع متطلبات وتصورات عملائنا وزوارنا.

L'ORÉAL

Schwarzkopf  
PROFESSIONAL

WELLA  
PROFESSIONALS

TAKARA  
BELMONT

Ceriotti

KEVIN.MURPHY

KEUNE

nashi  
ARGAN

TOPPIK

GENTLEMEN'S TONIC  
MAYFAIR

Words from the chairman

# كلمة رئيس مجلس الإدارة

فوغ آيكون  
VOGUE ICON

Since 2013 we have been the outstanding destination for all men care enthusiasts.

Vogue Icon is aiming to support goals of the Kingdom's Vision 2030, especially its contribution to the quality of life, not only to achieve local ambitions, but to compete at the level of services that we provide globally. In Vogue Icon, we were able to achieve the aspiration of all lovers of care and beauty with our exceptional professional touch. And we were keen to continually provide the highest standards of comprehensive quality in performance and materials used in addition to all other standards that we are unique in this sector without others.

منذ عام ٢٠١٣م الشركة تتألق ولله الحمد لتكون قبلة لكل عشاق العناية والجمال.

شركة فوغ آيكون تسعى لتحقيق شيء ولو يسير من مستهدفات رؤية المملكة ٢٠٣٠ والأخص مساهمتها فيما يخص جودة الحياة، ليس فقط لتحقيق الطموح المحلي وإنما للمنافسة علي مستوى الخدمات التي نقدمها عالميا في فوغ آيكون استطعنا تحقيق طموح كل عشاق العناية والجمال بلمستنا الاستثنائية المحترفة، وحرصنا علي استمرارية توفير اعلي معايير الجودة الشاملة في الأداء والمواد المستخدمة بالإضافة إلى سائر المعايير التي نستفرد بها في هذا القطاع دون الآخرين ولله الحمد، والمتوج بمعايير انتخاب فريق العمل والأخصائيين لدينا علي يد أساتذة هذا الاختصاص.

شعارنا  
تجربة الفرق  
EXPERIENCE  
THE DIFFERENCE



VNI

HIGHEST  
STANDARDS

# فوغ آيكون

## VOGUE ICON

At Vogue Icon our mission is to provide personalized, high-quality grooming services that help men look and feel their best. We strive to create an experience that our clients will remember, with exceptional service and the latest technologies in the men care industry.

في مراكز Vogue Icon للعناية بالرجال، تتمثل مهمتنا في توفير خدمات العناية الشخصية عالية الجودة التي تساعد الرجال على الظهور والشعور بأفضل ما لديهم. نسعى جاهدين لخلق تجربة سيتذكرها عملاؤنا، مع خدمة استثنائية واستخدام أحدث التقنيات في عالم العناية الرجالية.

## Our Mission

# رسالتنا

## Our Motto

# شعارنا

شعارنا هو «تجربة الفرق». نعتقد أن خدماتنا فريدة ولا مثيل لها، وندعو كل رجل لتجربة الفرق الذي يمكن أن تحدثه مراكز Vogue Icon للعناية بالرجال في مظهر عملائنا.

Our motto is "Experience the Difference". We believe that our services are unique and unparalleled, and we invite every man to experience the difference that Vogue Icon Men Care Centres can make to our client's appearance.

Our philosophy at Vogue Icon is to focus on creating a personalized and professional experience for our clients. We understand that each man has different grooming needs and preferences, and we cater to that individuality by using the latest technologies and products. Our expert team takes a meticulous approach to their craft and ensures that each client receives a top-quality service that exceeds their expectations.

فلسفتنا في Vogue Icon هي التركيز على خلق تجربة شخصية ومهنية مميزة لعملائنا. نحن نتفهم أن كل رجل لديه احتياجات وتفضيلات مختلفة للعناية الشخصية، ونحن نلبي هذه الاحتياجات باستخدام أحدث التقنيات والمنتجات. يتبع فريق الخبراء لدينا نهجًا دقيقًا في مهنتهم ويضمن حصول كل عميل على خدمة عالية الجودة تتجاوز توقعاتهم.

## Our Philosophy

# فلسفتنا



VNI

# EVOLUTION OF FASHION & SELF-CARE

شوڭ آيكون  
VOGUE ICON





# V I

خدمات العناية في مراكز فوغ آيكون للعناية بالرجل ذات نوعية مثالية ستترك العميل في حالة من الاسترخاء والرفي والسعادة، مما يجعلنا وجهة دائمة لعشاق العناية والجمال.

Our Vogue Icon Self-Care services are unique and distinguished. It will leave clients in a state of happiness, luxury and relaxation, making us a recurring destination for self-care enthusiasts.



ڦوغ آيكون  
VOGUE ICON

EXCEPTIONAL  
EXPERIENCE

تجربة فريدة من نوعها



# OUR PROFESSIONAL TOUCH

لمساتنا الاحترافية





VNI



# OUR TECHNOLOGIES

أدواتنا وتقنياتنا



VNI



Specialized Talented Team

فريق العمل المتخصص

# فوغ آيكون

## VOGUE ICON



Vogue Icon always ensures to enroll the best talents that are specialized in hair, beard, face, and body care, equipping them with the latest technologies in their fields. This makes us stand out as a destination for celebrities, influencers, elite and care enthusiasts of all ages. The company makes sure to diversify languages, and self-care schools. talents' nationalities and backgrounds to cover a large variety of cultures.

تحرص فوغ آيكون للعناية بالرجل على أن ينتظم في صفوفها أساتذة هذا التخصص المهني وموهوبيه من المبدعين والمتفوقين في مجال تصفيف الشعر والعناية بالبشرة وتقنيات العناية الحديثة مما ميز نوعية عملائنا، فيقصدنا المشاهير والفنانين والوجهاء وعشاق التميز كبارا وصغارا، كما تحرص على تنوع جنسيات الموهوبين كي تضم أكبر عدد ممكن من الثقافات واللغات والمدارس.

VNI





ڦوغ آيكون  
VOGUE ICON

BENCHMARK  
OF SELF-CARE

Our Services

# خدماتنا



قص الشعر  
Haircut



المعالجة بالكراتين  
Keratin treatment



تصفيف الشعر  
Hairstyle



صبغ الشعر  
Hair color/highlight



معالجة فروة الشعر  
Scalp treatment



العناية بالبشرة  
Facial treatment



سبا ميست  
Spa mist



تركيب الشعر المستعار  
Hair extensions



إزالة شعر الجسم  
Body hair removal



مايكرو ميست  
Micro mist



تدليك  
Massage



المعالجة بالكريستال  
Crystal treatment



حلاقة الذقن  
Beard shaving



نحت الجسم  
Body sculpting



تشذيب الذقن  
Beard trimming



باديكير  
Pedicure



مانيكير  
Manicure



المعالجة بالبلو اوت  
Blowout treatment

The logo for Vogue Icon (VNI) is located in the top right corner. It features the letters 'VNI' in a bold, black, serif font. A yellow wavy line is positioned between the 'V' and the 'I', resembling a stylized 'N' or a decorative flourish.

Private suite

# الجناس الخاص

الخدمات المنزلية : وذلك وفق بروتوكول يميز الشركة عن غيرها من الشركات

Home services; done through a specific protocol that distinguishes Vogue Icon from other companies.

ڦوغ آيكون  
VOGUE ICON

Royal suite

البنجاء الملكي



# HOME SERVICE

## الخدمات المنزلية

Our home service will bring salon experience to your home with the feeling of ultimate grooming experience to the comfort.

Our team of professional stylists will provide you with a range of services.

We prioritize hygiene, use only high-quality products and equipment to ensure that you receive the best possible service. With our flexible scheduling and convenient home service, you can enjoy a top-notch grooming experience without having to leave your house. Choose our home service and experience the luxury of personalized grooming services at your doorstep.

ستجلب خدمتنا المنزلية تجربة الصالون إلى منزلك مع الشعور بتجربة العناية الفائقة بالراحة.

سيقدم لك فريق المصممون المحترفون لدينا مجموعة من الخدمات.

نحن نعطي الأولوية للنظافة ، ونستخدم فقط المنتجات والمعدات عالية الجودة لضمان حصولك على أفضل خدمة ممكنة. من خلال جداولنا المرنة والخدمة المنزلية المريحة ، يمكنك الاستمتاع بتجربة استثنائية من الدرجة الأولى دون الحاجة إلى مغادرة منزلك. اختر خدمتنا المنزلية واستمتع برفاهية خدمات العناية الشخصية على عتبة داركم..

شوڭ آيكون  
VOGUE ICON



Vogue Icon collaborates with the biggest Italian academies to improve the industry in the region professionally and to ensure keeping up with latest products and equipment introduced by the industry.

The company is keen to become a leader in this huge industry both locally and internationally as it aims to expand and cover the whole Middle East.

Vogue Icon academy provides an exceptional experience to each trainee to achieve the highest standards in Self-Care, communication, and hospitality through its professional academic curriculum and qualified trainers.

The academy teaches and develops the latest fashion trends, provides trainees with the latest findings in the Self-Care industry, and provides them with high-quality professional tools to help them get a strong start in their future careers. The Academy prepares and supports trainees to work in the finest Self-Care centers and trains them to satisfy their clients.

تتعامل شركة فوغ آيكون مع كبريات الأكاديميات الإيطالية وذلك حرصاً منها على تطوير القطاع مهنيًا ولضمان مواكبة كل ما يجد في عالم المواد والأدوات والأجهزة المستخدمة، تحرص الشركة على قيادة هذا القطاع الكبير والمؤثر لينافس على المستوى الإقليمي والعالمي متواكبًا مع سائر القطاعات الأخرى، كما تضع في حساباتها خطة توسعية لتقوم بتغطية كامل دول الشرق الأوسط.

في أكاديمية فوغ آيكون نوفر منهج أكاديمي احترافي ومدربين أكفاء، وذلك لخلق تجربة متميزة لكل متدرب تمكنه من اكتساب مهارات قياسية ومبدعة في مجال العناية بالرجل وأصول التعامل والضيافة.

الأكاديمية تدرّس وتطور أحدث صيحات الموضة في مجال العناية بالرجل، وتوفّر الأدوات الاحترافية فائقة الجودة للمتدربين لمساعدتهم على انطلاقة قوية في مستقبلهم المهني وإبصالهم لأعلى مستوى من الخبرة اللازمة لإرضاء عملائهم.



ڦوغ آيكون  
VOGUE ICON

VOGUE ICON  
ACADEMY

أكاديمية فوغ آيكون

# VNI

## DUBAI دبي



LOCATION

AL-MANARA BRANCH | فرع المنارة



| VOGUEICON.UAE

## RIYADH الرياض



LOCATION

AL-OLAYA BRANCH | فرع العليا



| VOGUEICON.KSA





ڦوغ آيكون  
VOGUE ICON